
Den 3. april 2011 

Formanden Beretning 

af Thomas Peter Iversen B5 

 

Jeg vil gerne starte med at hilse De nye velkommen til Vesterby Ejerlaug 

Vedr. erhvervsbyggeriet vest for Halland Boulevard: Kommunen er 

kommet med et nyt mindre bygge projekt, som igen stiller nye krav til 

lokalplanen, HTK ønsker igen at give tilladelse til, på en del af 

byggegrunden, at bygge op til 12,5 m og ikke de 8,5m som der står i den 

nuværende lokalplan Lars B5 og Jan K8 er på sagen. 

Ny formand i Østerby ønsker tætter sammenarbejde om fælles 

interessepunkter i den store grundejerforening, men specielt ønsker 

formanden at lave et større samarbejde omkring støjen på Sydvej, hvor 

der er et forslag om at lægge mere jord på volden, så den kommer op i 6m 

som der står i lokalplanen. Der er endnu ikke fundet en måde at finanser 

projektet på.   

Ny web side Vesterby Ejerlaug: Peter Bertelsen B1 har gjort et stort 

arbejde for at få Vesterby Ejerlaugs hjemme side op at stå, og jeg må sige 

at den ser rigtig flot ud, samt at siden har nogle gode detaljer, som 

tilmelding af nyhedsbreve. Side er et besøg hver.     

Vedr. Varmesagen (Direkte tilkobling til Varmeværk): Status er at vi meget 

snart vil blive tilkoblet. Østerby er klar og dermed kan hele området blive 

tilkoblet. Vi må dog vente lidt endnu. 

Vedr. snerydning og affald: Vi må nok regne med, at det vi har oplevet 

denne vinter nok bliver standarten fra HTK side.  

 

Med venlig hilsen  

 Formand   Thomas P. Iversen 


